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Εγκαινιάστηκε το «Πάρκο της Ειρήνης»

ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΣΟΛΝΑΡΑΣ

Εγκαινιάστηκε στο πλαίσιο των εκδηλώσεων Μνήμης για τα 72 χρόνια από το Ολοκαύτωμα

του Χορτιάτη και παραδόθηκε ολοκαίνουργιο στους δημότες και στους κατοίκους της

περιοχής το «Πάρκο της Ειρήνης» στην Αγία Παρασκευή της Δημοτικής Ενότητας Χορτιάτη.

Η τελετή των εγκαινίων και η ονοματοδοσία

Η τελετή των εγκαινίων και η ονοματοδοσία του νέου πάρκου σε «Πάρκο της Ειρήνης»

πραγματοποιήθηκε από τον δήμαρχο Πυλαίας – Χορτιάτη Ιγνάτιο Καϊτεζίδη, παρουσία του προέδρου

του Δημοτικού Συμβουλίου Μιχάλη Γεράνη, αντιδημάρχων, δημοτικών και τοπικών συμβούλων,
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εκπροσώπων τοπικών φορέων και συλλόγων και πλήθους κόσμου.

Προηγήθηκε Αγιασμός που τέλεσε ο αιδεσιμότατος πατέρας Δημήτριος Νικολαϊδης. Στο

καλλιτεχνικόμέρος της εκδήλωσης που ακολούθησε μετά την τελετή, συμμετείχε η Νεανική Βυζαντινή

Χορωδία με μαέστρο τον Ηρακλή Παναγόπουλο.

Στον χαιρετισμό του ο δήμαρχος Πυλαίας – Χορτιάτη, Ιγνάτιος Καϊτεζίδης ανέφερε

χαρακτηριστικά:

«Δημιουργώντας αυτή την Παιδική Χαρά, μέσα στη φύση, στα μαρτυρικά και ιερά αυτά χώματα στην

Αγία Παρασκευή του Χορτιάτη, είναι σαν να φυτεύουμε συμβολικά τον σπόρο του μέλλοντος και της

ελπίδας. Την ονομάσαμε ‘Πάρκο της Ειρήνης’ και είναι πράγματι μία σπονδή στην ειρήνη. Ο

συγκεκριμένος χώρος παρουσιάζει μεγάλη επισκεψιμότητα και ιδιαίτερα κατάτους καλοκαιρινούς μήνες

όπου γίνονται και παραδοσιακές εορταστικές εκδηλώσεις.

Κάθε φορά που θα βλέπουμε τα χαρούμενα πρόσωπα των παιδιών μας, αλλά κυρίως όταν θα

βλέπουμε τα παιδιά μας να παίζουν και να ευχαριστιούνται σε αυτό το όμορφο και ασφαλές

περιβάλλον θα θυμόμαστε εκείνους που θυσιάστηκαν και θα αντικρίζουμε στα μάτια των παιδιών την

ελπίδα της κοινωνίας μας για ένα καλύτερο μέλλον» 

 


